



senai-desaru expressway berhad (612633-A)

KENYATAAN TENDER

TAJUK TENDER : *RECTIFICATION WORKS OF EXTERNAL LIGHTING SYSTEM AT ALL INTERCHANGES OF PASIR GUDANG CONNECTOR (PGC), SENAI-DESARU EXPRESSWAYS (E22)*

NOMBOR DOKUMEN : E22/TDR/M&E/CU/2019-004

TARIKH NOTIS : 12HB MAC 2019

Senai-Desaru Expressway Berhad mempelawa syarikat **Kontraktor Elektrikal gred G2-G7** yang memiliki **Sijil Suruhanjaya Tenaga (ST)** dan mempunyai kod pengkhususan bidang kerja **Kejuruteraan Awam (CE21)**, **Kerja Elektrik Am (E11)** dan **Lampu Jalan (E16)** untuk menyertai Tender sepertimana tajuk kerja yang dinyatakan diatas. Bagi yang berminat menyertai Tender ini, sila rujuk **Unit Perolehan** untuk semakan kelayakan menyertai Tender. Butiran pembelian Dokumen Tender adalah seperti berikut;

Hari : Ahad – Khamis

Tarikh Jualan Dokumen : 12hb Mac 2019 sehingga 18hb Mac 2019

Masa Pembelian Dokumen : 9:00 pagi hingga 12:00 t/hari
: 2:30 petang hingga 4:30 petang

Tempat : Unit Perolehan, Komplek Pejabat Pentadbiran E22, 81800, Ulu Tiram

Bayaran Dokumentasi : RM10.00 senaskah dokumen tender

Sila kemukakan sesalinan lesen SSM, CIDB dan ST semasa membuat pembelian Dokumen Tender bagi semakan kelayakan menyertai Tender. **Hanya pemilik syarikat yang sah** sahaja dibenarkan untuk membeli Dokumen Tender. Sila bawa surat wakil kuasa sekiranya pemilik syarikat tidak dapat hadir. Kegagalan tuan/puan untuk mengemukakan dokumen berkenaan tidak melayakkan syarikat tuan/puan untuk menyertai Tender ini.





senai-desaru expressway berhad (612633-A)

NOTA & PERINGATAN :

1. Dokumen Tender perlu dihantar didalam **sampul surat berlakri bersaiz A4** dan nombor dokumen tender perlu ditulis dipenjuru sebelah kiri atas sampul surat.
2. Dokumen Tender hendaklah dihantar dan dimasukkan ke dalam **PETI TENDER** pada atau sebelum jam **12.00 tengahari** pada **19hb March 2019 (Selasa)** di Kompleks Pejabat Pentadbiran, Lebuhraya Senai-Desaru, KM22, 81800, Ulu Tiram, Johor.
3. Petender hendaklah memastikan **Dokumen Tender adalah lengkap** dan borang-borang diisi dan ditandatangani serta cop syarikat. Dokumen Tender yang **tidak lengkap adalah tidak sah** untuk penilaian oleh pihak kami dan dianggap sebagai gagal.
4. **Hanya Dokumen Tender yang lengkap** sahaja akan dinilai dan diproses untuk tujuan pemilihan kontraktor.
5. Petender diingatkan untuk menyemak dengan teliti skop kerja yang dinyatakan didalam **Dokumen Tender** untuk harga bidaan yang kompetitif.
6. Petender juga hendaklah memastikan semua **Senarai Bahan (BQ)** diisi dengan lengkap untuk tujuan penilaian pihak Jabatan.
7. Petender **diwajibkan** untuk membuat lawatan tapak dengan menghubungi En. Iftiffar Mohd Salud (016-870 8060) bagi sesi lawatan tapak dari tarikh notis ini dikeluarkan dengan tarikh lawatan tapak akan dimaklumkan kemudian pada waktu yang bersesuaian.

Sekiranya terdapat sebarang kemusykilan berkaitan Tender ini sila hubungi Unit Perolehan untuk keterangan lanjut.

